
 

 

commissie Samenleving | Besluitenlijst 
 
Datum 2 oktober 2018 
 
 
Aanwezig 
Voorzitter: dhr. R.A. Teunissen 
Commissiegriffier: Mevr. S.D. de Boer 
Leden: dhr. J. du Croix (Lokaal Belang); mevr. A. Ilhan (Lokaal Belang); dhr. L.L.M. 

Engels (Lokaal Belang); dhr. J. de Nooij (CDA); mevr. W.L.J. Voetdijk-ten 
Have (CDA); dhr. C.H.M. van Merwijk (CDA); mevr. M.B.M. Jansen (PvdA); 
dhr. P.A.T. de Winkel (VVD); dhr. B. Zock (SP); dhr. J.G.B.A. Lombarts 
(D66); mevr. J.H.W. Harmsen (Sociaal Zevenaar); dhr. B.M. Kagei 
(GroenLinks) 

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; mevr. B.M. Elfrink; mevr. A.Y. van Loon 
Overige aanwezigen:  
Afwezig met kennisgeving: mevr. M.G.A. Dellepoort (GroenLinks); mevr. L. van der Velden (SP); 

mevr. H. Brink (Lokaal Belang) 
 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19:32 en deelt mee de heer Kagei vanavond mevrouw Dellepoort 
vervangt, mevrouw Van der Velden verhinderd is en wordt vervangen door de heer Zock. Tot slot is ook 
mevrouw Brink verhinderd. 
De voorzitter deelt mede dat naar aanleiding van een aantal opmerkingen in de commissie Ruimte, de 
rondvraag als experiment naar voren is gehaald op de agenda. 
 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Inspraak 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van het inspreekrecht. 
 
 
3. Rondvraag 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
 
4.  Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
De besluitenlijst van de vergadering van 11 september wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
5. Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 
 
De termijnagenda en lijst toezeggingen en moties wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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6.  Raadsvoorstel Voortgangsrapportage 2018 (Z/18/313452) 
  
Commissie 
Er worden onder meer vragen gesteld over: 
- De kleurensymboliek die in de voortgangsrapportage wordt gebruikt. In de leeswijzer staat aangegeven 
dat oranje betekent dat bijsturing nodig is, maar dat is in het stuk vaak niet geduid. De duiding die het 
college tijdens de vergadering geeft, wijkt af van wat er in de leeswijzer van de voortgangsrapportage is 
aangegeven. 
- De status van het mantelzorg expertise centrum, wat er genoemd is, is nog weinig concreet. De 
commissie verzoekt betrokken te worden bij de verdere ontwikkeling. 
- De genoemde functionaris voor het begeleiden van statushouders bij de RSD. 
- Wat de inhoudelijke criteria zijn bij aanvragen voor huiswerkbegeleiding in het kader van het 
minimabeleid. 
- De uitkering tekortgemeenten sociaal domein, het feit dat een bedrag van 1,3 miljoen euro is 
aangevraagd, en er vanuit gegaan wordt dat 6,5 ton daarvan toegekend wordt, waardoor onduidelijk is 
wat nou de daadwerkelijk tekorten en overschotten zijn. 
- De verschuiving van de IHP naar 2019. 
- Armoedeval, in relatie tot het aankomende minimabeleid. 
- De status van de NME en kinderboerderij. 
 
College 
Ten aanzien van de gemaakte opmerkingen over armoedeval, wordt opgemerkt dat dit meegenomen 
wordt in het beleidsstuk minimabeleid, dit stuk is eind dit jaar, begin volgend jaar waarschijnlijk gereed 
voor commissie en raadsbehandeling. Ten aanzien van de IHP wordt opgemerkt dat deze inderdaad 
vertraging oploopt. Waarschijnlijk is deze eind van Q1 of begin van Q2 2019 gereed voor 
raadsbehandeling. Er zijn gesprekken geweest met de NME en de kinderboerderij, op het moment lopen 
de wensen nog te ver uiteen. Ten aanzien van het begrootte bedrag van de uitkering tekortgemeenten 
Sociaal Domein wordt aangegeven dat er juist vanuit voorzichtigheid is begroot, er is vertrouwen dat de 
gemeente het volledig aangevraagde bedrag uitgekeerd zal krijgen.  
Tot slot merkt het college op dat er een aantal zaken uit de voortgangsrapportage achterhaald zijn, 
bijvoorbeeld de loondispensatie, en geeft aan dat dit ook bij de begroting het geval zal zijn. 
De voorzitter suggereert daarop dat het college bij de begroting een memo aanbiedt, met daarin 
aangegeven op welke punten bovenstaande geldt voor de begroting. 
 
Toezeggingen: 
Er volgen nog antwoorden op de openstaande vragen ten aanzien van: 
- het aantal fte’s dat beschikbaar is voor de functionaris bij de RSD ten behoeve van de begeleiding van 
statushouders 
- welke inhoudelijke criteria worden gehanteerd bij de aanvraag van huiswerkbegeleiding in het kader van 
het minimabeleid. 
- uitrol bibliotheek op school, er komt een antwoord op de vraag in hoeverre dit wordt uitgerold over het 
Gelders Eiland. 
- de portefeuillehouder zegt toe dat de commissie op de hoogte wordt gebracht bij nieuwe voorstellen 
rondom de NME en de kinderboerderij. 
- de portefeuillehouder zegt toe de raad te betrekken bij de start van het expertisecentrum, bij de 
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lancering van de website. 
- het college komt naar de raad met een plan van aanpak met betrekking tot het subsidiebeleid. 
 
Conclusie 
Bespreekstuk voor de raadsvergadering op 24 oktober.  
 
7. Raadsvoorstel Wijziging Modulaire Gemeenschappelijke Regeling Sociaal Domein Centraal 
Gelderland (Z/18/308660) 
 
Commissie 
De commissie geeft aan dat het een duidelijk voorstel en een duidelijke regeling betreft. 
Er worden onder andere vragen gesteld over: 
- artikel 13, zittingsduur leden dagelijks bestuur, wat als een wethouder opstapt i.v.m. disfunctioneren. 
Zou daar geen alternatieve clausule voor opgenomen moeten worden?  
- de opbouw van reserves door de MGR en wat er gebeurt met die reserves als een gemeente besluit zich 
terug te trekken 
- of er al een reactie van de OR is ontvangen over dit voorstel 
 
College 
De portefeuillehouder geeft aan dat waar gesproken wordt over reserves, dit alleen gebeurt als er 
projecten zijn waarbij sprake is van overlopende kosten naar het jaar daarop. Verder worden geen 
reserves opgebouwd. Daarom worden reserves ook niet verdeeld als gemeenten zich terugtrekken, 
omdat de verplichting t.a.v. het project al is aangegaan. 
Ten aanzien van de reactie van het OR, deze is nog niet officieel binnen, dat wordt waarschijnlijk eind 
oktober. Tot zover lijkt de OR positief te staan tegenover het voorstel. 
 
Toezeggingen 
- De opmerking van de commissie over de zittingsduur in het geval van een disfunctionerende wethouder 
die is opgestapt wordt meegenomen en er wordt gekeken of dit nog opgenomen wordt in de zienswijze. 
- De portefeuillehouder zendt de commissie de reactie van de OR toe op het voorstel. Als het erop lijkt dat 
deze reactie niet van positieve aard zal zijn, brengt zij de commissie daarvan op de hoogte. 
 
Conclusie  
Op verzoek van de fractie van de SP is het onderwerp een bespreekstuk voor de raadsvergadering van 24 
oktober. 
 
 
8. Stand van zaken Sociaal domein 
 
Geen mededelingen. 
 
 
9. Punten van orde commissie 
 
Er worden geen punten van orde ingebracht. 
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10. Mededelingen Portefeuillehouders 
 
Er wordt door de portefeuillehouders geen gebruik gemaakt van de gelegenheid om mededelingen te 
doen. 
 
 
11. Sluiting 
 
Voorzitter sluit de vergadering om 20:36 
 
 


